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Deelnemers: 

Mirjam, Yves, Sander, Corina, Saskia en Petra. 

 

 

1. Vaststellen notulen 

Notulen worden vastgesteld. 

 

2. Actiepunten 

De actie m.b.t. de wc’s is opgepakt. De vloeren worden vervangen en er komen luchtverfrissers. 

  

3. Mededelingen 

De NPO-gelden worden de komende 2 jaar gebruikt voor de coördinatie van de uitrol van de 

executieve functies. Het afgelopen jaar was met alle extra functies erg leuk maar ook zwaar om 

dit naast de reguliere taken allemaal op te pakken. 

 

4. Stand van zaken nieuwbouw 

Er komt een gebruikersgroep met daarin per organisatie 2 werknemers plus de directeuren van 

de Springplank en de Wegwijzer. In het voorjaar van 2023 zou de aannemer bekend moeten zijn 

en na de zomer van 2023 zou de bouw moeten starten. De verwachting is dat de nieuwbouw in 

september 2024 gereed is. 

 

De verwachting is dat de nieuwbouw duurder uit gaat vallen dan verwacht. Dit betekent dat er 

ingeleverd zal moeten worden op de kwaliteit. In vergelijking met andere nieuwbouwprojecten 

lijkt de overschrijding mee te vallen. 

 

5. Ervaringen met uitbreiding aantal leerlingen 

De ervaringen zijn goed. De nieuwe leerlingen brengen een nieuwe dynamiek. Naar aanleiding 

van dit punt komt ook ter sprake dat via parro ook met ouders van klasgenoten kan 

communiceren. Dit blijkt niet bij iedereen bekend te zijn en er wordt gevraagd om hier in de 

nieuwsbrief aandacht aan te besteden (Actie). 

 

6. Vervanging zwangerschappen 

Er is een vervanger gevonden voor groep ¾. In maart moet nog een periode overbrugd worden 

als Aisha en Robin beide afwezig zijn. Deze vervanger zal ook de IB-taken overnemen. Aan de 

ouders zal hierover nog een brief worden verstuurd. 

 

7. Energiecrisis 

Er zijn geen signalen van gezinnen die in de problemen komen door de energiecrisis. Hier wordt 

wel goed op gelet zodat de betreffende gezinnen eventueel kunnen worden doorverwezen. De 

extra kosten voor de school worden gecompenseerd. 

 

8. Protocol Covid 

Het protocol is nog niet af. De protocollen moeten school-specifiek worden gemaakt. Het 

protocol wordt de komende week doorgestuurd en zal door de MR-voorzitter en een 

personeelslid moeten worden ondertekend. 

 



9. Kascontrole AC 

Naar aanleiding van oneigenlijk gebruik van een rekening op een andere school komen er 

strengere regels voor de kascontrole. De controle dient onder geheimhouding plaats te vinden. 

Yves heeft reeds de eerste controle uitgevoerd en Sander zal de 2e controle uitvoeren (Actie). 

 

10. Voorzitterschap en rol MR algemeen 

Yves wordt vrijwillig als voorzitter aangewezen. Aangezien er veel nieuwe ouders zijn bijgekomen 

is het goed om ook bij hen na te gaan of er interesse is om zitting te nemen in de MR. De huidige 

Mr zal zich in de nieuwsbrief voorstellen. Er zal bekeken worden of het mogelijk is om de MR via 

Parro bereikbaar te maken voor ouders (Actie). Mocht dit niet lukken kan hiervoor misschien een 

algemeen emailadres voor in het leven worden geroepen. 

 

Afgesproken wordt om voortaan om 19:00 uur te beginnen met de MR-vergadering. Digitaal 

aansluiten kan ook als dit vooraf even wordt aangegeven. 

 

11. Rondvraag 

Op 17 november staat er een interne audit gepland. Yves zou hierbij aanwezig kunnen zijn. 

Anderhalve week vooraf wordt duidelijk wat er precies de bedoeling is. 

 
 

 


